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ZABRZE
ul. Wolności 293

tel. 32 777 - 30 -00

GLIWICE
ul. Zwycięstwa 17
tel. 32 777 - 30 -01

Zajęcia tylko w wybrane weekendy 
- bez kolizji ze studiami lub pracą

Na Państwa pytania odpowiadać będzie adwokat Izabela Latkowska
W czwartek, od 15.00 do 16.00 pod nr telefonu 32 230-84-51

Miasta się dogadają. 
Kibice pewnie nigdy...

Górnik Zabrze chciałby grać w Gliwicach. Kibice Piasta są temu niechętni

R E K L A M A . . . .

Władze Gliwic i Zabrza  
są przychylne pomysłowi. Kibi-
ce Piasta ostro zaprotestowali. 

Stadion Miejski, na którym 
w sezonie 2011/12 ma grać 
gliwicki Piast, będzie gotowy 
na przełomie czerwca i lipca. 
Obiekt rośnie i pięknieje z dnia 
na dzień, montowane są już 
siedziska i dach, za chwilę po-
jawi się murawa. Mecze w Gli-
wicach będzie mogło obserwo-
wać ponad 10 tysięcy widzów. 
Kibice Górnika na nowy obiekt 
będą musieli jeszcze pocze-
kać, choć wszystko jest na 
dobrej drodze - weryfikowa-
nych jest dziesięć ofert, które 

wpłynęły na przetarg mający 
wyłonić wykonawcę. Budowa 
stadionu jednak potrwa, a  
w międzyczasie Górnik gdzieś 
musi rozgrywać swoje mecze. 
Na razie sprawa licencji dla 
Górnika wisi w próżni. Obiekt 
na Roosevelta będzie stop-
niowo rozbierany, a w jego 
miejsce sukcesywnie zostaną 
postawione elementy nowej 
areny sportowej. W tym czasie 
mecze teoretycznie można by 
było organizować i oglądać. 
Tyle że obejrzałoby je o wiele 
mniej widzów, niż w tej chwili 
przychodzi na stadion. Poza 
tym musi na to zgodzić się 
PZPN.

- Jeśli komisja licencyjna za-
aprobuje organizację meczów 
dla 3,5 tys. widzów, bo tyle bę-
dzie mogło wejść na stadion, 
to z takiego rozwiązania skorzy-
stamy. Jeśli odmówi, alternaty-
wą mógłby być Stadion Śląski, 
na którym organizowalibyśmy 
na pewno derby z Ruchem 
Chorzów albo Stadion Miejski 
w Gliwicach, którego budowa 
zmierza ku końcowi. Musi jed-
nak na to zgodzić się miasto, 
które obiekt buduje - wyjaśnia 
Jerzy Mucha, rzecznik prasowy 
Górnika Zabrze. 

Nie jest tajemni-
cą, że kibice Gór-
nika Zabrze i Pia-
sta Gliwice wręcz 
się nienawidzą. 
Dla nich to, jak 
godzenie ognia 
z wodą. 
Gdy Górnik zgłosił chęć gry w 
Gliwicach, sympatycy Piasta 
błyskawicznie wydali oświad-
czenie, w którym wprost napi-
sali, że drużyny ani kibiców z 
Zabrza oglądać w swoim mie-
ście nie chcą.

- Obiekt jest miejski, więc to 
miasto będzie decydowało. 
Priorytetem muszą jednak być 
względy bezpieczeństwa - pod-
kreśla Grzegorz Muzia, rzecz-
nik Piasta. 

Władze Zabrza i Gliwic są goto-
we na współpracę. Dla Zabrza, 
wybór Gliwic jest atrakcyjny 
ze względu na bliskość obu 
miast. W Gliwicach żadnego 
problemu nie widzą.

- Stadiony są po 
to, żeby rozgry-
wać na nich me-
cze. To są areny 
sportowe, a nie 
ogródki plemien-
ne - konkluduje 
Marek Jarzę-
bowski, rzecznik 
prasowy prezy-
denta Gliwic.
Wątpliwe jednak, aby akurat 
ten argument do zwaśnionych 
grup kibiców przemówił. 

Marcin Król

Stadion Miejski 
w Gliwicach jest 
prawie gotowy. 
Czy zagrają na 
nim piłkarze 
Górnika Zabrze?

Gdyby taka informacja 
trafiła do mediów 

1 kwietnia, w mig zosta-
łaby potraktowana jako 
primaaprilisowy żartów. 

Ale żartem nie jest. 
Jeśli komisja licencyjna Polskiego 

Związku Piłki Nożnej uzna, że w run-
dzie jesiennej Górnik Zabrze nie bę-

dzie mógł rozgrywać meczów na swo-
im terenie do czasu wybudowania 
nowego stadionu, zarząd zabrzań-

skiego klubu zawnioskuje 
o możliwość gry na obiekcie Piasta. 


